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Z Á P I S 
z 34. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 22. února 2018 
od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 
60 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS PČR) 

                                       28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 
     JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 
  4 zástupci ředitelky MHMP 

                                        30 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                   13 ředitelů organizací 

            20 zástupců tisku 
              3 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                 2 hosté 
CELKEM přítomných: 158 osob 
 

 
OMLUVENI: 

 
Mgr. Petr Bříza 
 
 
PharmDr. Petr Fifka 
 
 
RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. – od 19 hodin 
 
 
JUDr. Jaroslava Janderová – od 9 do 11,30 hodin 
 
 
Mgr. Lukáš Manhart 
 
 
Ing. Mgr. Irena Ropková 
 
 
Ing. Milan Růžička 
 
 
Ing. Marek Doležal – od 16 do 18 hodin  
 
 
Filip Humplík – od 17,25 hodin 
 
          
 
         34. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,17 hodin.   
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   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 
se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem 
Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především 
občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 
internetové stránky www.praha.eu. 
 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Václav Novotný a Ing. Radek Lacko.      
   
         
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: Ing. Ondřej Prokop 
členové:    PhDr. Lukáš Kaucký 
                 Mgr. Jan Čižinský 
                 Ing. Ondřej Martan 
                 Ing. Pavel Richter 
                 Petr Šimůnek 
                 Adam Zábranský 
                 Ing. Eva Vorlíčková 
                 JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. ředitel odboru LEG MHMP 
 
tajemník: Mgr. Adrián Radošinský, vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy LEG MHMP 
PRO:   54    PROTI:  0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 

   
 
Složení slibu členů Zastupitelstva hlavního města Prahy Ondřeje Kallasche a Ing. Ivana Mikoláše 
 

 
          Primátorka hl. m. Prahy přítomné informovala, že dne 14. 12. 2017 oznámil na konci jednání 
Zastupitelstva hlavního města Prahy a téhož dne podal do jejích rukou písemnou rezignaci na funkci 
člena Zastupitelstva hlavního města Prahy pan Ondřej Profant, kterému téhož dne zanikl jeho 
mandát člena Zastupitelstva hlavního města Prahy. Dále informovala, že dne 25. 1. 2018 oznámil na 
konci jednání Zastupitelstva hlavního města Prahy a téhož dne podal do jejích rukou písemnou 
rezignaci na funkci člena Zastupitelstva hlavního města Prahy Bc. Mikuláš Ferjenčík, kterému téhož 
dne zanikl mandát člena Zastupitelstva hlavního města Prahy.  
         Zároveň primátorka hl. m. Prahy uvedla, že podle § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o 
volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, za člena 
Zastupitelstva hlavního města Prahy, jehož mandát zanikl, nastupuje náhradník z kandidátní listiny 
téže volební strany, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo k zániku mandátu. Dále informovala, 
že Rada HMP vzala na vědomí usnesením č. 3218 ze dne 19. 12. 2017 zánik mandátu člena 
Zastupitelstva pana Profanta a usnesením č. 228 ze dne 6. 2. 2018 zánik mandátu člena 
Zastupitelstva pana Ferjenčíka.  

http://www.praha.eu/
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Náhradníkem č. 2 z kandidátní listiny volební strany Česká pirátská strana pro volby do 
Zastupitelstva hlavního města Prahy konané v roce 2014 je pan Ondřej Kallasch. Náhradníkem č. 3 
z kandidátní listiny volební strany Česká pirátská strana pro volby do Zastupitelstva hlavního města 
Prahy konané v roce 2014 je pan Ing. Ivan Mikoláš. 

Primátorka hl. m. Prahy dále konstatovala, že v souladu s ustanovením § 56 odst. 2 zákona 
č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů se dnem 15. 12. 
2017 stal členem Zastupitelstva hlavního města Prahy Ondřej Kallasch, 2. náhradník z kandidátní 
listiny České pirátské strany a dnem 26. 1. 2018 se stal členem Zastupitelstva hlavního města Prahy 
Ing. Ivan Mikoláš, 3. náhradník z kandidátní listiny České pirátské strany.  

Poté primátorka hl. m. Prahy uvedla, že pan Ondřej Kallasch složí slib člena Zastupitelstva 
až na tomto zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy, neboť z lednového zasedání 
Zastupitelstva hlavního města Prahy se z důvodu své nemoci omluvil.  

Primátorka hlavního města Prahy požádala nejdříve pana Ondřeje Kallasche, aby se 
přítomným představil a předstoupil před předsednictvo ke složení slibu. Současně požádala, aby 
předstoupil před předsednictvo ke složení slibu také Ing. Ivan Mikoláš.  

Poté předseda návrhového výboru Ondřej Prokop předstoupil k řečnickému pultu a přečetl 
text slibu. Znění slibu potvrdil nejdříve pan Kallasch slovem „slibuji" a pak jej stvrdil podáním ruky 
primátorce hl. m. Prahy. Jako druhý v pořadí znění slibu potvrdil Ing. Ivan Mikoláš, a to taktéž slovem 
„slibuji" a taktéž jej pak stvrdil podáním ruky primátorce hl. m. Prahy.  

Po složení slibu oba výše jmenovaní noví členové ZHMP text slibu podepsali a také se 
zapsali do pamětní knihy. Poté se krátce představil ve svém vystoupení Ondřej Kallasch. 
 

Předsedající primátorka hl. m. Prahy k tomuto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy uvedla, že 
Rada HMP na svém zasedání dne 13. 2. 2018 stanovila „Návrh programu jednání 34. zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy“, který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se 
svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným příslušnými 
ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále konstatovala, že v úterý dne 20. 2. 2018 na svém 
jednání Rada HMP původní návrh programu doplnila o několik dalších materiálů. Dále uvedla, že 
upravený návrh programu obdrželi členové ZHMP e-mailem, a to včetně tisků, které byly 
v elektronické podobě následně zpřístupněny též občanům. 

Primátorka hl. m. Prahy ke svému dozařazenému tisku Z - 6038 „K záměru odboru INF 
MHMP na realizaci veřejné zakázky „Bezpečné síťové prostředí" uvedla, že souvisí s potřebou 
zlepšení a zefektivněním činnosti Magistrátu hlavního města Prahy v oblasti poskytování 
bezpečných ICT služeb, kdy obnova síťové infrastruktury Magistrátu hlavního města Prahy vychází z 
Koncepce provozu a rozvoje informatiky Magistrátu hlavního města Prahy do roku 2019, která byla 
schválena usnesením Rady HMP č. 1184 ze dne 30. 5. 2017 a dále vychází z „Analýzy síťového 
prostředí Magistrátu hlavního města Prahy". 

 
K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátorky Dolínek, náměstkyně primátorky 
Kislingerová, náměstkyně primátorky Kolínská, radní Grabein Procházka, radní Plamínková, radní 
Wolf, radní Hodek a v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 
 

Primátorka hl. m. Prahy přítomné seznámila se skutečností, že konečnou verzí návrhu 
programu tak, jak jej ve smyslu zákona o hl. m. Praze, stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu 
programu tohoto zasedání, o kterém bylo jednáno, byl dokument, nazývající se „Upravený návrh 
programu 34. jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy"  
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V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Nouza, Zábranský, 
Humplík, Šimůnek, Bellu, Semelová, Novotný V., Hudeček, předseda výboru pro evropské fondy 
ZHMP Hašek, radní Wolf, radní Plamínková, náměstek primátorky Dolínek, Vorlíčková, Mahrik. 
 
člen ZHMP Jílek – faktická – reagoval na diskusní příspěvek člena ZHMP Zábranského 
člen ZHMP Zábranský – technická – upřesnil svůj výrok z diskuse 
 
Přestávka na žádost předsedů politických klubů při ZHMP ČSSD a ANO na 15 minut 
 
Přestávka 10,04 – 10,22 hodin 

 
Hlasování o předložených návrzích: 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Mahrika  - vyřadit bod 23/2, tisk Z – 6075 „K návrhu na úpravu 
rozpočtu v kapitole 05 z kapitoly 04 v roce 2018“ z tohoto programu jednání 
PRO:   15   PROTI:   4 ZDR.  21 

Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Nouza – technická – doplnil svůj předložený návrh, ve kterém požadoval přeřadit bod 
poř. č. 5/2, tisk Z – 6090 „Ke stavu Libeňského mostu“ do bloku informací, aby z důvodu totožné 
problematiky byl do bloku informací přeřazen i bod poř. č. 5/1, tisk Z – 6121 „„K rozhodnutí 
Ministerstva kultury ve věci řízení o prohlášení souboru mostních objektů „Libeňský most“, 
překlenujících řeku Vltavu mezi Holešovicemi a Libní v hl. m. Praze, za kulturní památku“. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Vorlíčkové – vyřadit bod poř. č. 2/2, tisk Z – 6038 „ K záměru 
odboru INF MHMP na realizaci veřejné zakázky „Bezpečné síťové prostředí“ 
PRO:   19  PROTI:  0  ZDR.  22 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu předsedy výboru pro evropské fondy ZHMP Haška a totožný návrh předložil také 
člen ZHMP Humplík – zařadit bod „Situace taxi versus Uber s návrhem usnesení viz další“ jako poř. 
č. 1 
PRO:   57   PROTI:   0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Novotného V. – zařadit bod „Smog“ jako poř. č. 16/4 
PRO:   24   PROTI:   0 ZDR.  12 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – přeřadit bod poř. č. 1, tisk Z – 6091 „Informativní 
zpráva o plnění úkolů, vyplývajících z usnesení Zastupitelstva HMP“ z bloku informací do projednání 
a zařadit jako bod poř. číslo 1/2 
PRO:  22  PROTI:  0  ZDR.  12 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Zábranského – zařadit bod „Obsazování dozorčích rada 
představenstev společností s přímou i nepřímou účastí hl. m. Prahy“ jako poř. č. 1 
 PRO:   24   PROTI:   0 ZDR.  6 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Nouzy – přeřadit bod poř. č. 5/1, tisk Z – 6121 „„K rozhodnutí 
Ministerstva kultury ve věci řízení o prohlášení souboru mostních objektů „Libeňský most“, 
překlenujících řeku Vltavu mezi Holešovicemi a Libní v hl. m. Praze, za kulturní památku“ a bod poř. 
č. 5/2, tisk Z – 6090 „Ke stavu Libeňského mostu“ do bloku informací 
PRO:   46   PROTI:   3 ZDR.  7 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 
PRO: 40 PROTI:  0 ZDR. 16 

Bylo přijato. 
S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kislingerová a opět 
předala řízení schůze primátorce hl. m. Prahy. 
   1a 
   

člen ZHMP Nouza 

 
k problematice taxislužeb na území hl. m. Prahy vs. UBER  
 
  TISK:        Z – 6131 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/1 
Úvodem vystoupil člen ZHMP Hupmlík, který projednávání bodu uvedl.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nouza, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, 
Novotný V., Nacher, Zábranský, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční 
opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předseda výboru pro evropské fondy ZHMP Hašek, 
primátorka hl. m. Prahy, Udženija, Humplík, Bellu, Semelová. 
 
Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nouza, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Protinávrh člena ZHMP Zábranského (rozvíjí návrhy člena ZHMP Nouzy a předsedy výboru pro 
bezpečnost ZHMP Štěpánka) 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  
I. konstatuje, že Ministerstvo dopravy a MPO dlouhodobě neřeší problematiku taxislužby a jejích 
alternativních forem 
II. ukládá Radě hl. m. Prahy  
zpracovat legislativní návrh, který povede k řešení situace v oblasti taxislužby 
Pak by bylo III. od pana Mirovského - ZHMP žádá provozovatele taxislužeb v Praze o ukončení 
stávek a blokaci dopravy v Praze a  
II. 2. předložit ZHMP tento návrh ke schválení jako zákonodárnou iniciativu hl. m. Prahy“  
Pro: 21 Proti: 0 Zdr. 18 
Nebylo přijato. 



6 
 

Návrh člena ZHMP Nouzy a předsedy výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánka k textu usnesení ve 
znění: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  
I.konstatuje, že Ministerstvo dopravy a Ministerstvo obchodu a průmyslu dlouhodobě neřeší 
problematiku taxislužby a jejích alternativních forem 
II.ukládá Radě hl. m. Prahy zpracovat legislativní návrh, který povede k řešení situace v oblasti 
taxislužby 
III. žádá provozovatele taxislužeb v Praze o ukončení stávek a blokaci dopravy v Praze“ 
Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 
    1 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k pozastavení výkonu usnesení Rady HMP č. 203 ze dne 6. 2. 2018 primátorkou hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6097 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Michal Lehečka, Dr. Martin Maloš, Bc. Anna Vinklávková 
– zástupkyně Klubu za starou Prahu. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Mahrik, náměstkyně primátorky Kolínská, Hrůza, Hudeček, 
primátorka hl. m. Prahy, Doležal, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Novotný P., 
Humplík, Novotný V. 
 
V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP, který reagoval na 
vznesené dotazy. 
 
Procedurální návrh předsedy výboru pro dopravu ZHMP Stropnického na přerušení projednávání 
bodu do okamžiku, než si předkladatelka tisku sedne k přednímu pultíku v zasedací místnosti  
Pro: 1 Proti: 3  Zdr. 2 
Nebylo přijato. 
 
 
Ve 12.30 hodin náměstek primátorky Dolínek zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 
HMP“ 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 
připomínky a podněty členů ZHMP“.  
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedajícím náměstkem 
primátorky Dolínkem vyhlášena přestávka. 
 
Přestávka 14,00 – 14,46 hodin 
 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kolínská a opět 
převzal řízení schůze náměstek primátorky Dolínek. 
    1 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k pozastavení výkonu usnesení Rady HMP č. 203 ze dne 6. 2. 2018 primátorkou hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6097 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  19   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/2 
V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP:  Martan, Čižinský, Prchal, Bellu, předsedkyně 
výboru kontrolního ZHMP Janderová, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, 
protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, radní Lacko, Nepil, Nacher, radní Plamínková, 
náměstkyně primátorky Kolínská, Nouza, Humplík, Prokop, předseda výboru pro životní prostředí, 
infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP Haramul, Udženija. V rámci diskuse vystoupil Ing. 
Karel Prajer – ředitel odboru strategických investic MHMP. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Jílek, 
předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, primátorka hl. m. Prahy, Doležal. V rámci diskuse 
vystoupil Mgr. Ondřej Boháč – ředitel Institutu plánování a rozvoje hlavního města Prahy a Ing. Petr 
Smolka – generální ředitel Technické správy komunikací HMP, a.s. Dále v diskusi vystoupili tito 
členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, předseda výboru pro evropské 
fondy ZHMP Hašek, radní Plamínková, poslanec PS PČR Bohuslav Svoboda. V rámci diskuse 
vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Dále vystoupili tito členové ZHMP: 
Hujová, Hrůza, Martan, Zábranský. 
 
člen ZHMP Martan – technická – reagoval na vystoupení předsedy výboru pro dopravu ZHMP 
Stropnického a navrhl ukončení diskuse 
 
Návrh člena ZHMP Martana na ukončení diskuse: 
Pro: 38 Proti: 1 Zdr. 6 
Bylo přijato. 
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Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Přestávka 17,05 – 17,15 hodin 
 
Pozměňovací návrh předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderové – rozšířit původní návrh 
usnesení o nový text ve znění: „zmonitorovat předpokládaný dopad na životní prostředí v místech, 
kde jsou dle návrhu plánovaná zúžení magistrály – Sokolovská a Legerova.“  
Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 14 
Bylo přijato. 
(po ústní dohodě ředitele OVO MHMP s předkladatelkou návrhu Janderovou a předsedy politických 
klubů byla provedena technická oprava na správné znění ulice „Sokolská“) 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Humplíka – upravit původní text usnesení v bodě III. ukládá 1. 1. 
na nové znění textu: „zajistit vypracování dopravního modelu kapacity Severojižní magistrály v 
důsledku zavedení všech navrhovaných opatření,“ a dále doplnit nový text ve znění „včetně dopadů 
na přilehlou komunikační síť navazující na Severojižní magistrálu.“  
Dále předložil návrh upravit bod III. 1. 5. na text ve znění: „v návaznosti na plnění úkolů dle bodu III 
1.11, III 1.14 tohoto usnesení zajistit zpracování aktualizovaného harmonogramu postupných 
opatření,“ a doplnit nový text ve znění: „včetně stanovení zodpovědného odboru MHMP za jeho 
plnění.“ 
Pro: 35 Proti: 0 Zdr.13 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Martana – doplnit bod III. ukládá 1. 6 s textem ve znění: „vypracování analýzy 
dopadů do širších dopravních vztahů městských částí Praha 1, 2, 3, 4 a 7 vztažených ke změně 
počtu vozidel na vybraných komunikacích jmenovaných MČ z důvodu úprav Severojižní magistrály“ 
Pro: 37 Proti: 0  Zdr. 14 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Novotného V. – doplnit do bodu „2. ukládá Radě“ nový text ve znění: „2. předložit 
Zastupitelstvu k rozhodnutí bod K harmonogramu postupných opatření ve veřejném prostoru 
společně s bodem Informace o plnění usnesení Zastupitelstva Z-5684 k záměru odboru OSI MHMP 
na realizaci veřejné zakázky Soubor staveb městského okruhu – stavba č. 0081 – Městský okruh 
Pelc/Tyrolka – Balabenka, stavba č. 0094 – Balabenka – Štěrboholská radiála, stavba č. 8313 – 
Libeňská spojka – vyhotovení DÚR včetně zajištění inženýrské činnosti k získání územního 
rozhodnutí. Termín: 22. 3. 2018.“ 
Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 13 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 
(hlasování o změně termínu u návrhu člena ZHMP Novotného - Pro: 34 Proti: 1 Zdr. 4. Bylo přijato – 
viz str. 11 tohoto zápisu) 
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   2/1 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k volbě přísedících Městského soudu v Praze 
 
  TISK:        Z – 5994 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  54            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/3 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   2/2 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 
k záměru odboru INF MHMP na realizaci veřejné zakázky "Bezpečné síťové prostředí" 
 
  TISK:        Z – 6038 
 
   PŘERUŠENO                                                                                 
Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kallasch. V rámci diskuse vystoupil Ing. Robert Fialka, MBA 
– ředitel odboru informatiky MHMP. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Hrůza, Mikoláš, 
předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Vorlíčková. 
 
Závěrečné slovo přednesla primátorka hl. m. Prahy, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Přestávka 17,40 – 17,57 hodin 
 
Po ukončení přestávky k tisku vystoupila primátorka hl. m. Prahy. Na její vystoupení reagoval 
předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek a člen ZHMP Novotný V. 
 
Procedurální návrh na přerušení projednávání tisku do příštího zasedání ZHMP 
Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
 
 
Návrh předsedy politického klubu ČSSD Kauckého - na prodloužení jednání i po 19. hodině 
Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
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Řízení schůze převzala primátorka hl. m. Prahy. V průběhu projednávání bodu převzala řízení 
schůze náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
BOD PEVNĚ ZAŘAZEN NA 18.00 HODINU 
   28 
   

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 
náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k „Petici proti nepřiměřenému zahušťování sídliště Kamýk“ 
 
  TISK:        Z – 6094 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/4 
Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Mgr. Aleš Herzog, Milan Maruštík – starosta MČ Praha 12, 
Petr Šula, Daniela Rázková, RNDr. Taťána Jarošíková, CSc., Michal Vagner, Ing. Karel Vyhnal, 
Zuzana Nohejlová, Ing. Václav Korolus, Ing. Eva Tylová – členka ZMČ Praha 12, Ing. René Kluzký, 
Mgr. Jiří Koubek – starosta MČ Praha – Libuš. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátorky Kolínská, Prchal, Semelová, 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Hrůza, Šimůnek, předseda výboru pro legislativu, 
veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předseda výboru pro 
bezpečnost ZHMP Štěpánek, Martan, Čižinský, Semelová, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 
Janderová. 
 
Přestávka 19,41 – 19,47 hodin 
 
předseda výboru pro územní rozvoj a plán ZHMP Slezák – technická – podal návrh na jednotlivé 
hlasování o textu usnesení 
 
Pozměňovací návrh členky ZHMP Semelové – do původního bodu IV. ukládá Radě HMP….“ doplnit 
nový text ve znění: „připravit vyhlášení stavební uzávěry pro dané území ve formě opatření obecné 
povahy, včetně jejího vyhlášení. Termín 30. 9. 2018“ 
Pro: 18 Proti: 0 Zdr. 8 
Nebylo přijato. 
 
Oddělené hlasování o textu usnesení: 
 
Bod I. bere na vědomí text „Petice proti nepřiměřenému zahušťování sídliště Kamýk“ 
Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
náměstkyně primátorky Kislingerová – nefunkční hlasovací zařízení, hlasovala „pro“ 
 
Bod II. žádá Magistrát hl. m. Prahy UZR o pořízení územní studie pro lokalitu sídliště Kamýk 
Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
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Bod III. nesouhlasí s prodejem pozemků parc. č. 873/61, 873/65, 873/66, 873/68 a části pozemku 
parcel číslo 873/1, vše v k. ú. Kamýk, až do doby zapsání územní studie dle bodu II. tohoto usnesení 
Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
 
Hlasování o usnesení jako celku - ZMATEČNÉ 
Pro: 14 Proti: 0 Zdr. 0 

Bod IV. ukládá 1. Radě HMP zajistit z pozice hlavního města Prahy, aby v souvislosti s výstavbou v 
lokalitě "sídliště Kamýk" nevznikaly infrastrukturní deficity a 2. náměstkyni primátorky Kolínské 
informovat zástupce petičního výboru o způsobu vyřízení petice 
Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Procedurální návrh na změnu termínu u schváleného návrhu člena ZHMP Novotného, který se 
vztahoval k níže uvedenému tisku. Změna termínu se týkala z původně schváleného „22. 3. 2018“ 
na nový termín „26. 4. 2018“ 
K problematice se vyjádřil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. 
 
k pozastavení výkonu usnesení Rady HMP č. 203 ze dne 6. 2. 2018 primátorkou hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6097 
Hlasování o změně termínu: 
Pro: 34 Proti: 1 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
Závěrem ještě reagoval náměstek primátorky Dolínek, primátorka hl. m. Prahy a náměstkyně 
primátorky Kolínská. 
 
 
 
    3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na přidělení partnerství hl. m. Prahy při pořádání sportovních akcí 
 
  TISK:        Z – 6068 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 41             PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/5 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   4/1 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na přidělení jednoletých grantů na rok 2018 a víceletých grantů na období let 2018 - 2020 v 
programech II.A/1., II.A/2., II.B., II.C., III.A.1., III.B.1., III.C.1., IV.A., IV.B. a IV.C v oblasti sportu 
 
  TISK:        Z – 6044 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/6 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   4/2 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k přidělení mimořádných finančních prostředků v oblasti sportu a tělovýchovy na rok 2018 pro Městskou 
část Praha - Vinoř na projektovou dokumentaci krytého zimního stadionu 
 
  TISK:        Z – 5997 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/7 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 27. 2. 2018. 
 
   4/3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na přidělení grantů v oblasti volného času dětí a mládeže na rok 2018 
 
  TISK:        Z – 6006 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/8 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 27. 2. 2018. 
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   4/4 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu MHMP -  RFD  SK v kapitole 03 - Doprava na zajištění financování 
obnovy, dodávek a údržby telematické infrastruktury 
 
  TISK:        Z – 6114 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   40           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/9 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 27. 2. 2018. 
 
   4/5 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k návrhu na převod nevyčerpaných finančních prostředků k 31.12.2017 do rozpočtu kapitálových výdajů 
vlastního hlavního města Prahy na r.2018 za strategické investice a fond Rozvoje dostupného bydlení 
na území hl.m.Prahy pro OSI MHMP (ÚČOV, etapa 0001-Nová vodní linka a jednotlivé stavby 
Městského okruhu v úseku Malovanka-Pelc/Tyrolka) 
 
  TISK:        Z – 6069 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/10 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 27. 2. 2018. 
 
   5/1 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k rozhodnutí Ministerstva kultury ve věci řízení o prohlášení souboru mostních objektů "Libeňský most", 
překlenujících řeku Vltavu mezi Holešovicemi a Libní v hl. m. Praze, za kulturní památku 
 
(není předkladem Rady HMP) 
 
  TISK:        Z – 6121 
 
   PŘEŘAZEN do bloku informací 
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   5/2 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
ke stavu Libeňského mostu   
 
(informace bez usnesení) 
 
  TISK:        Z – 6090 
 
   PŘEŘAZEN do bloku informací 
 
 
 
 
   5/3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 
k dalšímu postupu oprav a rekonstrukcí mostních konstrukcí ve správě Technické správy komunikací 
hl.m. Prahy, a.s., zařazených do klasifikačního stupně stavebního stavu VI. - velmi špatný 
 
(informace bez usnesení) 
 
  TISK:        Z – 6089 
Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, předseda 
výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, náměstek primátorky Dolínek. 
 
Závěrečné slovo přednesl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
člen ZHMP Mahrik – technická – vznesl dotaz k avizovanému hlasování. Reagovala primátorka hl. 
m. Prahy a náměstek primátorky Dolínek. 
 
    6 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha – Nebušice z rozpočtu hlavního města 
Prahy v roce 2018 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6010 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/11 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  7/1 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu záměny zdrojů v rámci schváleného rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2018 
 
  TISK:        Z – 6026 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/12 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  7/2 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 11 z rozpočtu hlavního města Prahy 
v roce 2018 a k úpravě rozpočtu vl. Hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6107 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/13 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 27. 2. 2018. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 8/1 - 8/12 
Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
   8/1 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 4 
 
  TISK:        Z – 5926 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/14 
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Materiály pod poř. č. 8/1 - 8/12 uvedla náměstkyně primátorky Kolínská, která informovala, že u 
bodu poř. č. 8/7, tisku Z – 5934 došlo v textu usnesení k písařské chybě, kdy je uvedeno, že ZHMP 
„souhlasí“ a správně má být, že ZHMP „schvaluje“. 
 
Ve společné diskusi k tiskům vystoupil člen ZHMP Zábranský. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/2 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 6 
 
  TISK:        Z – 5928 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/15 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/3 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 8 
 
  TISK:        Z – 5929 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/16 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/4 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 10 
 
  TISK:        Z – 5930 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  4         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/17 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   8/5 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 12 
 
  TISK:        Z – 5932 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/18 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/6 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 14 
 
  TISK:        Z – 5933 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   1  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/19 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/7 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 15 
 
  TISK:        Z – 5934 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/20 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   8/8 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 17 
 
  TISK:        Z – 5936 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/21 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/9 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 19 
 
  TISK:        Z – 5938 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/22 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/10 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 21 
 
  TISK:        Z – 5940 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI: 0          ZDRŽEL SE:  8   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/23 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  8/11 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 22 
 
  TISK:        Z – 5941 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:   4        ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/24 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  8/12 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území více MČ 
 
  TISK:        Z – 5943 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/25 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  8/13 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu na snížení kapitálových výdajů OTV MHMP roku 2018 v kap. 01 a poskytnutí účelové 
investiční dotace Dopravnímu podniku hl.m. Prahy, a.s. 
 
  TISK:        Z – 6011 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   2  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/26 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   9/1 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změn vlny 02 úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 5 
 
  TISK:        Z – 5944 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:  4         ZDRŽEL SE:  5   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/27 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   9/2 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 02 úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 6 
 
  TISK:        Z – 5945 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  26            PROTI:  6         ZDRŽEL SE:  2   
 
 
   NEPŘIJATO                                                                          
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Ivana Burdová. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Mahrik, Briardová, předseda výboru pro dopravu 
ZHMP Stropnický, náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
 
   9/3 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 02 úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 16 
 
  TISK:        Z – 5949 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  31            PROTI:    0       ZDRŽEL SE:   11  
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   9/4 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k návrhu zadání změny vlny 02 úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 17 
 
  TISK:        Z – 5950 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   23           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  12   
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupil náměstek primátorky Dolínek, na jehož diskusní příspěvek reagovala náměstkyně 
primátorky Kolínská.  
 
   10 
   

radní Grabein Procházka 

 
k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. Hl.m. 
Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 
věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 11 a odejmutí správy svěřených věcí 
z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 5 a Praha 6 
 
MČ Praha 11 (pozemky v lokalitě Centrálního parku a okolí v k.ú. Chodov) 
MČ Praha 5   (pozemky v k.ú. Smíchov) 
MČ Praha 6   (pozemky v k.ú. Dejvice a Liboc) 
 
  TISK:        Z – 6096 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/28 
Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   11 
   

radní Grabein Procházka 

 
k návrhu směny nemovitostí v k. ú. Radlice mezi společností Radlice Rozvojová, a.s. a hl.m. Prahou a 
zřízení předkupního práva a věcného břemene 
 
  TISK:        Z – 5753 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  8   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/29 
Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 12/1 
   

radní Grabein Procházka 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 2627/1, 2627/4 a 2634/5 k.ú. Strašnice 
 
  TISK:        Z – 5907 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/30 
Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
radní Grabein Procházka požádal o stažení tisku z tohoto jednání ZHMP s tím, že bude předložen 
na příští zasedání ZHMP 
 12/2 
   

radní Grabein Procházka 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 2697/1 a parc.č. 2698 v k.ú. Dejvice z vlastnictví pana 
JUDr. Martina Kölbla a paní Lexis Meree Pichler do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 5923 
 
   HLASOVÁNÍ O STAŽENÍ TISKU:                  PRO:  46            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   STAŽENO                                                                                 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 13/1 -  13/3 
Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
 13/1 
   

radní Grabein Procházka 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 1444/4 v k.ú. Záběhlice a části pozemku parc.č. 
4298/1 v k.ú. Strašnice 
 
  TISK:        Z – 5850 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/31 
Materiály pod poř. č. 13/1 - 13/3 uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 13/2 
   

radní Grabein Procházka 

 
k úplatnému převodu částí pozemku parc.č. 54/2 v k. ú. Drasty 
 
  TISK:        Z – 5898 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   9  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/32 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 13/3 
   

radní Grabein Procházka 

 
návrh na úplatný převod pozemků parc. č. 1142/57 a parc. č. 1142/58 v k.ú. Řepy 
 
  TISK:        Z – 6013 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/33 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 13/4 
   

radní Grabein Procházka 

 
k záměru veřejné zakázky „Revitalizace Clam-Gallasova paláce“ 
 
  TISK:        Z – 6099 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:   1        ZDRŽEL SE:    2 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/34 
Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., předseda výboru pro národnostní menšiny 
ZHMP Kaucký, předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a 
zahraniční vztahy ZHMP Kaplický Fuchsová 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   14 
   

radní Lacko 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na poskytnutí 
dotace Městské části Praha 4 
 
  TISK:        Z – 6074 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/35 
Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   15 
   

radní Hadrava 

 
k návrhu na uvolnění rezervy pro městské části hl. m. Prahy a jednotky Sboru dobrovolných hasičů 
městským částem hl. m. Prahy v roce 2018 z kap. 07 – BEZPEČNOST 
 
  TISK:        Z – 6031 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/36 
Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Martan.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
16/1 
   

radní Plamínková 

 
k uzavření Smlouvy o právu stavby č. INO/22/04/000311/2018 v rámci stavby č. 6963 Celková 
přestavba a rozšíření ÚČOV na Císařském ostrově, etapa 0008 – Kompenzační opatření 
 
  TISK:        Z – 6000 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/37 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 16/2 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. č. 169/1 v k. ú. Horní Počernice do vlastnictví hl. m. 
Prahy 
 
  TISK:        Z – 6034 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/38 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 16/3 
   

radní Plamínková 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů v kap. 01 Rozvoj obce, v kap. 02 Městská 
infrastruktura – převod nevyčerpaných prostředků z roku 2017 
 
  TISK:        Z – 6105 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/39 
Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 27. 2. 2018. 
 
  17 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na udělení grantů v oblasti kongresového turismu na rok 2018 
 
  TISK:        Z – 5976 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/40 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  18/1 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vl. Hl. m. Prahy kapitoly 0680 – OPP MHMP a poskytnutí grantů hl. m. 
Prahy k výročí 100 let vzniku samostatného československého státu a 25 let České republiky v roce 
2018 – I. Kolo 
 
  TISK:        Z – 5987 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/41 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  18/2 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 06, odboru 62 – KUC MHMP – 
převod nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2017 do roku 2018 
 
  TISK:        Z – 6072 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/42 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., radní Wolf, náměstkyně primátorky Kolínská, 
předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 
ZHMP Kaplický Fuchsová. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Wolf, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   19 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2018 z kap. 06 
městským částem hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 6002 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/43 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   20 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na poskytnutí účelové individuální neinvestiční dotace Integračnímu centru Praha o.p.s. 
k zajištění interkulturní práce 
 
  TISK:        Z – 5980 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/44 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   21 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na poskytnutí individuálních účelových dotací v oblasti kultury z kapitoly 0662 KUC MHMP 
v roce 2018 
 
  TISK:        Z – 6024 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  2   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/45 
Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátorky Dolínek. 
   22 
   

radní Wolf 

 
k návrhu na udělení daru Nadačnímu fondu Praha ve filmu Prague Film Fund 
 
  TISK:        Z – 5992 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   32           PROTI:  3         ZDRŽEL SE:  6   
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedl radní Wolf. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Novotný V., radní Wolf, Prchal, Mahrik, Mikoláš, 
předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 
ZHMP Kaplický Fuchsová. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Wolf, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
  23/1 
   

radní Hodek 

 
k návrhu na převod nevyčerpaných investičních prostředků a delimitaci investiční akce č. 0042517 
„Výstavba budovy Palata II“ z příspěvkové organizace hl.m.Prahy v působnosti odboru ZSP MHMP 
Palata – domov pro zrakově postižené na odbor OSI MHMP k zajištění a realizaci stavby 
 
  TISK:        Z – 5988 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    5 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/46 
Materiál uvedl radní Hodek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  23/2 
   

radní Hodek 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu v kap. 05 a kap. 04 v roce 2018 
 
  TISK:        Z – 6075 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/47 
Materiál uvedl radní Hodek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátorky Kislingerová. 
   24 
   

radní Ropková 

 
k prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů 
 
 
(staženo z projednání na ZHMP dne 25. 1. 2018) 
 
  TISK:        Z – 6014 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    2 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/48 
Materiál uvedl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   25 
   

radní Ropková 

 
k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2018 z kapitoly 04 – Školství, 
mládež a sport pro MČ Praha 16 
 
  TISK:        Z – 6007 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/49 
Materiál uvedl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 27. 2. 2018. 
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   26 
   

radní Ropková 

 
k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu Praha – pól 
růstu ČR v roce 2018 
 
  TISK:        Z – 6071 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/50 
Materiál uvedl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 27. 2. 2018. 
 
  27/1 
   

radní Ropková 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola automobilní a informatiky 
 
  TISK:        Z – 5978 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/51 
Materiál uvedl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  27/2 
   

radní Ropková 

 
k návrhu na úpravu rozpočtu vl. Hl. m. Prahy a přidělení grantů v Celoměstských programech podpory 
vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 2018 
 
  TISK:        Z – 6073 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   1  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/52 
Materiál uvedl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Mikoláš, předsedkyně výboru pro výchovu a vzdělávání 
ZHMP Veselá, Vorlíčková, náměstek primátorky Dolínek. 
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Závěrečné slovo přednesl v zastoupení za radní Ropkovou náměstek primátorky Dolínek, který 
reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
BOD BYL PROJEDNÁN A PEVNĚ ZAŘAZEN NA 18.00 HODINU – viz str. 10 tohoto zápisu 
   28 
   

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 
náměstkyně primátorky Kolínská 

 
k „Petici proti nepřiměřenému zahušťování sídliště Kamýk“ 
 
  TISK:        Z – 6094 
 
 
 
   29 
   

člen ZHMP Novotný V. 

 
k personálním změnám ve Výboru pro Smart Cities ZHMP 
 
  TISK:        Z – 6130 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/53 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Novotný V. 
 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 
I. odvolává ke dni 22. 2. 2018 Tomáše Jílka z funkce člena Výboru pro Smart Cities ZHMP 
Pro: 40 Proti: 1 Zdr. 0 
Bylo přijato. 

II. volí ke dni 23. 2. 2018 Ing. Václava Novotného do funkce člena Výboru pro Smart Cities ZHMP 
Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
 
Členům ZHMP byly předány tyto informace: 

1 6091 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z usnesení 
Zastupitelstva hl. m. Prahy 

primátorka  
hl.m. Prahy 

2 6092 o významných dopravních omezeních na hlavních 
komunikacích v Praze 

náměstek primátorky 
Dolínek 

3 6090 ke stavu Libeňského mostu 
 
BOD PŘEŘAZEN DO PROJEDNÁNÍ JAKO BOD Č. 5/2, poté 
zpětně přeřazen do bloku informací 

náměstek primátorky 
Dolínek 
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4 6095 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 
2018 o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z MŠMT a k 
návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na rok 
2018 u škol a školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

radní Ropková 

5 5979 Informace o činnosti Výboru pro kulturu, památkovou péči, 
výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP v r. 
2017 

MgA. Eliška Kaplický  
Fuchsová 
předsedkyně Výboru  
pro kulturu,  
památkovou péči,  
výstavnictví, cestovní  
ruch a zahraniční 
vztahy ZHMP 

6 6080 o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu 
z MŠMT na zabezpečení okresních a krajských soutěží a 
přehlídek vyhlašovaných MŠMT na rok 2018 

náměstek primátorky 
Dolínek 

7 6113 k požadavkům oprav a rekonstrukcí mostních objektů náměstek primátorky 
Dolínek 

 
 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Žádost o přidělení a spravování sportovního areálu - fotbalového hřiště v Hlubočepích 
(usnesení Rady HMP č. 166 ze dne 30. 1. 2018 – k vyřízení zmocněn radní Grabein Procházka) 
(Sportovní akademie Praha, z.s., Na Komořsku 2175/29, 143 00 Praha 4) 
 
Odpověď náměstka primátorky Dolínka na podnět, respektive připomínku stran stavby Pražského 
okruhu zejména stavby č. 511 
(Adresát – Ing. Otakar Vondráček, *****) 
 
Stanovisko k situaci Libeňského mostu – elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 29. 1. 2018 
(Klub Za starou Prahu, Mostecká 1, 118 00 Praha 1) 
 
Otevřený dopis k humanizaci Severojižní magistrály – elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 
16. 2. 2018 
(Auto*Mat, Bořivojova 694/108, 130 00 Praha 3) 
 
Elektronické podání Radě HMP a Zastupitelstvu HMP přijaté dne 12. 2. 2018 ve věci obnovení 
Mariánského sloupu 
(David Loula, prezident Českých studní z. s.) 
 
Elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 12. 2. 2018 – žádost o vyjádření, proč nebylo 
naplněno usnesení o zamítnutí stavby Mariánského sloupu 
(Tomáš Salamon, *****) 
 
Výzva Radě HMP k vykonání usnesení tisku Z – 5680 „K návrhu na projednání petic ve věci 
Mariánského sloupu“ ze dne 14. 9. 2017 – žádost o vyjádření 
(Tomáš Salamon, *****) 
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Elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 14. 2. 2018 – žádost o vyjádření, proč nebylo 
naplněno usnesení o zamítnutí stavby Mariánského sloupu 
(Ceitec – Central European Institute of Technology, Brno University of Technology, Mgr. Jana Baná) 
 
Elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 16. 2. 2018 – žádost – návrh změny legislativy držení 
omamných a psychotropních látek v množství větším než malém  
(Michal Beza, *****) 
 
Elektronické podání členům ZHMP přijaté dne 21. 2. 2018 – nesouhlasné stanovisko k návrhu na 
změnu ÚP – tisk Z – 5945, který je na programu jednání ZHMP na tomto zasedání 
(Marta Michelová, *****) 
 
Informace předsedkyně kontrolního výboru ZHMP Janderové ve věci vyřízení podání č. j. S – MHMP 
– 52061/2018 – OVO „Petice proti nepřiměřenému zahušťování sídliště Kamýk“ 
(Ing. Mgr. Aleš Herzog, ****) 
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 34/1 až č. 34/53 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
          Náměstkyně primátorky Kislingerová poděkovala všem přítomným za účast a zakončila 
jednání v 21,49 hodin. 

 
 
 
 
 

Adriana Krnáčová 
primátorka hl. m. Prahy 

 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 
 

Ing. Václav  N o v o t n ý 
 
 
 

Ing. Radek  L a c k o 
 
 
                                                                                                 
 
Zapsala:  Bc. Jana Soběslavská 
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